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ZAPISNIK 

S 9. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

9. sjednica VMO Svilno održana je 30.09.2019. (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Marin Linić, predsjednik VMO 
- Dragan Grgić, zamjenik predsjednika VMO 
- Renato Klovar, član VMO 
- Nikola Jovanović, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    -- 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Nikola Lalić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika s 8. sjednice VMO Svilno: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Ponuda za predstavu povodom Svetog Nikole 
2. Donacija JGL za program Doček Svetog Nikole 
3. Komunalna problematika  
4. Razno 

 
 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 



AD 1 
 
Tajnica VMO je obavijestila prisutne da je stigla ponuda za predstavu za program Doček 
Svetog Nikole. Ponudu je dostavio Ri teatar s edukativnom predstavom za djecu 
predškolske dobi Vrtuljak želja. Troškovi predstave su 3.000,00 kn, a termin 4.12.2019. u 
17,30 sati.    
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje te se složilo da se za potrebe provođenja 
programa Doček Svetog Nikole angažira Ri teatar 

 
 
AD2 
Predsjednik Vijeća predložio je da se od JGL-a zatraži donacija u iznosu od 3.000,00 kn, a 
za kupovinu poklon paketa za djecu predškolske dobi s prebivalištem na području MO 
Svilno. 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje te se složilo s prijedlogom predsjednika. 
 
 

AD3 
Raspravljalo se o orezivanju nepoželjnog raslinja na području cijelog Svilnog. Bez obzira 
na učestalo slanje zahtjeva prema nadležnim službama raslinje se ne orezuje prema 
očekivanoj dinamici.  
 
Zaključak: 
Zahtjeve slati na tjednoj bazi. 
 
AD4 
RAZNO 
 
- zahtjev mještana za orezivanje raslinja na nogostupu od Doma Svilno prema 

autobusnoj stanici za Rijeku – proslijeđeno Rijeka prometu na postupanje 
 

- zahtjev Valentino Klarić: orezivanje raslinja i korova na nogostup – proslijeđeno 
Rijeka prometu na postupanje 

 

- zahtjev Valentino Klarić: iscrtavanje pješačkog prijelaza u Ulici Svilno – Vijeće je već 
tražilo od nadležnih službi da se iscrta pješački prijelaz u Ulici Svilno kod 
gornje i donje autobusne stanice; pješački nije bio moguć jer nisu postojali 
tehnički uvjeti; u međuvremenu izgrađena je jedna dionica nogostupa te će se 
ponovo uputiti zahtjev kako bi se utvrdilo da li su nastale promjene u 
tehničkim uvjetima zbog izgradnje nogostupa 

 
 

  

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Kristina Dumić Červar 
Predsjednik VMO Svilno: 

Marin Linić 
 


